
 

   PROTOKOLL 

   STYRELSEMÖTE 

 

Tid och plats:  2022-11-14, 18:30, Dala SK Mjörn Västra Bodarne   

Närvarande:    Henrik O, Lennart Z, Leif T, Kajsa M och John H  

  

§ 1. Mötets 
öppnande:  

Vägföreningens ordförande Henrik förklarade mötet 
öppnat. 

§ 2. Fastställande av 
dagordning: 

Dagordningen fastställdes. 

§ 3. Föregående 
mötesprotokoll: 

Genomgång och godkännande av föregående 
styrelseprotokoll 2022-09-26. 

§ 4. Bygglovsansök
ningar: 

Hagtorpsslätt 1:2 

§ 5. Påbörjade 
byggnationer: 

Inga kända 

§ 6. Planerade 
arbeten: 

- Högröja vårt vägnät, där så behövs från grenar 
som sticker ut 

- Rensning av våra diken på östra sidan 
järnvägen (det västra området kommer att 
påverkas av omfattande grävningsarbeten på 
grund av fiber och VA) 

- Lilla vägen och Munter väg är i behov av ny 
beläggning. Vi beslutar att belägga vägarna till 
en kostnad på 150.000:- + moms. 

- Snabelbilen kommer att åtgärda så kallade 
”potthål” i hela vårt vägnät. Skjuts till nästa år 
2023 för att utföraren inte hinner med i år. 

- Näsetvägen har blivit övergrävd på flera ställen 
samt blivit sönderkörd på flera ställen. Har 
delvis belagts. Lite återstår. 

- Snöröjning och sandning av vårt vägnät. 

§ 7. Utförda arbeten: - Trafikverket har besiktat de vägar vi får statligt 
bidrag för i vårt vägnät. De var mycket nöjda 
men hade två påpekande rörande grenar som 
hänger ut i vägområdet och vägslänter som 
behöver grävas bort. Ordföranden gör ett 
upprop på Facebook med en uppmaning att 
berörda fastigheter måste åtgärda detta. Om 



oklarheter vad som gäller finns instruktion på 
vår hemsida www.vbodarna.se  

- Vid mötet med Trafikverket framkommer att 
även Lärketorpsvägen, som ingår i GA9 
uppfyller villkoren. Ansökan är inlämnad och 
styrelsen hoppas att ansökan beviljas av 
Trafikverket så att bidrag kan utbetalas. 

- Kommunens vägingenjörer har också varit och 
besiktat våra vägar, de som vi får kommunalt 
bidrag för. De gör bedömningen att det ser i 
stort sett bra ut. 

§ 8. Ekonomi: - Styrelsen går igenom den ekonomiska 
redovisning som kassörer lämnat till mötet. 
Styrelsen konstaterar att vi har god kontroll på 
vår ekonomi. 

§ 9. Övriga frågor: - Lantmäteriet har skickat ut en skrivelse till alla 
fastighetsägare i Västra Bodarne, 2022-10-21. I 
avsnittet Vägutredning sida 1(12) redovisas 
ersättningar som Vägföreningen ska betala. 
Föreningen bestrider dessa kostnader för 
införlivandet i Vägföreningen. 

- Det har upptäckt att en fastighet släpper ut sitt 
dagvatten så att oegentligheter kan uppstå på 
vägbanan. Ordförande kontaktar 
fastighetsägaren.  

§ 10. Nästa möte: Måndagen den 9 januari 2023 klockan 18:30. 

§ 11. Mötets avslut: Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet.    Justeras: 

 

 

 

John Hedlund    Henrik Olsson 

Sekreterare     Ordförande 

 

 

http://www.vbodarna.se/

